



Aubert LE BROZEC

Chef du Service Prévention des Risques, DREAL PACA

Aubert LE BROZEC est le chef du service Prévention des risques de la DREAL PACA depuis 2020. Il assure à ce titre la coordination régionale de la prévention des risques technologiques (installations classées pour la protection de l'environnement, canalisations de transport de fluides dangereux, équipements sous pression, mines / après-mines, gestion des déchets...), des risques naturels majeurs (inondation, séisme, risques de montagne, ...) et des risques hydrauliques (barrages hydrauliques, systèmes d'endiguement...). M. LE BROZEC a également exercé dans le domaine de la sûreté nucléaire et de la radioprotection, en tant que chef de la division de Marseille de l'Autorité de sûreté nucléaire de 2017 à 2020.

Aubert LE BROZEC

Head of the Risk Prevention Department, *DREAL PACA*

Aubert Le Brozec has been the Head of the Risk Prevention Department for the Regional Directorate of the Environment, Planning and Housing (*DREAL*) for the *PACA* region of Southern France since 2020. As such, he ensures the regional coordination of technological risk prevention (classified facilities for environmental protection, pipelines transporting hazardous materials, pressurized equipment, before and after mine closure issues, waste management, etc.) of natural major risks (flooding, earthquakes, alpine risks, etc.) and of hydraulic risks (hydroelectric dams, water containment systems, etc.).

Mr. Le Brozec also worked in the area of nuclear safety and radiation protection, as division head with the Marseilles Nuclear Safety Authority from 2017 to 2020.